

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

Apollo America 51000-600 Combination Smoke and Carbon Monoxide Detectors

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Company Identification

Apollo America

Product Identification

The recalled products are Apollo America 51000-600 Combination Smoke and Carbon Monoxide Detectors. The recalled detector was sold in a white color. The front of the recalled detector has the text "Replace by" followed by a date ranging from 2034/June to 2034/October. "Apollo" and the model number 51000-600 are on the back of the detector, these products are labeled and using an cETLus Certification Mark control number 3128931, Recall number: 25-322see link to CPSC https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Apollo-America-Recalls-Combination-Smoke-and-Carbon-Monoxide-Detectors-Due-to-Failure-to-Alert-Consumers-to-a-Fire-or-Carbon-Monoxide-Leak-Risk-of-Serious-Injury-or-Death-Sold-Exclusively-by-Vivint?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20250606. Product Photos on Page 2.

Les produits rappelés sont des détecteurs combinés de fumée et de monoxyde de carbone Apollo America 51000-600. Le détecteur rappelé était vendu en blanc. Sur sa face avant, il est inscrit « Remplacer par » suivi d'une date comprise entre juin 2034 et octobre 2034. Les mentions « Apollo » et le numéro de modèle 51000-600 figurent à l'arrière du détecteur. Ces produits sont étiquetés et portent la marque de certification cETLus (numéro de contrôle : 3128931). Numéro de rappel : 25-322. Voir le lien vers la CPSC : https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Apollo-America-Recalls-Combination-Smoke-and-Carbon-Monoxide-Detectors-Due-to-Failure-to-Alert-Consumers-to-a-Fire-or-Carbon-Monoxide-Leak-Risk-of-Serious-Injury-or-Death-Sold-Exclusively-by-Vivint?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20250606. Photos du produit en page 2.

Hazard Involved

The recalled detectors can malfunction and fail to alert consumers of a fire or carbon monoxide (CO) leak, posing a risk of smoke inhalation, carbon monoxide poisoning or death. / Les détecteurs rappelés peuvent mal fonctionner et ne pas alerter les consommateurs d'un incendie ou d'une fuite de monoxyde de carbone (CO), ce qui présente un risque d'inhalation de fumée, d'intoxication au monoxyde de carbone ou de décès.

What To Do

Use of these products should be immediately discontinued and return to the Applicant for replacement or repair. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation de ces produits doit être immédiatement abandonnée et retourner au demandeur pour remplacement ou réparation. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs

Photos and Images / Photos et images



Back of recalled Apollo America Smoke and Carbon Monoxide Detector